



## 2019冠狀病毒病抗體測試

# COVID-19 antibody test



### 抗體測試

## COVID-19 antibody test

客人須在完成接種兩劑2019 新冠疫苗最少14天後才進行抗體測試

Clients shall have completed two shots of COVID-19 vaccine for at least 14 days



### 抗體測試費用

## COVID-19 antibody test fee

費用為 **\$550\*** (包括測試費及化驗報告)

Fee: **\$550\*** (Including test fee & laboratory report)

\* 不包括醫生診症費 Exclusive of Doctor's Consultation Fee

如有任何查詢或預約，請致電急症門診中心熱線 2608 3355

For enquiries or booking, please call Emergency Medicine Centre at 2608 3355

#### 條款及細則：

- 客人須先接受醫生評估，若身體狀況不合適，本院醫生可以拒絕為病人安排抗體測試。
- 仁安醫院保留修改以上所有條款和細則的權利而毋須另行通知。如有任何爭議，本院保留最終決定權。

#### Terms & conditions:

- A pre-assessment will be conducted by doctor. If client is found not suitable for the test, he/she may be declined to go further.
- Union Hospital reserves the right to amend any of the above terms and conditions without prior notice. In case of any disputes, the Hospital's decision is final.